
PROTOKÓŁ Nr XV 
z obrad sesji Rady Gminy 

odbytej w dniu 30 listopada 2007 r 
 

Przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Pan Henryk Mazur , godz..15.00 otworzył obrady 

sesji i  po powitaniu jej uczestników stwierdził na podstawie listy obecności stwierdził,  że w 

obradach uczestniczy 12 radnych , co stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji. Lista obecności radnych i sołtysów  stanowi załącznik nr 1 i 2 do 

protokołu. 

W imieniu Rady z okazji imienin złożył radnemu Andrzejowi Mitczak życzenia. 

Następnie przedstawił zaproponowany porządek obrad :  

1/ Zatwierdzenie porządku obrad. 
2/ Przyjęcie protokołu. 
3/ Informacja Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy z prac między sesjami. 
4/ Analiza projektu budżetu na 2008 rok. 
5/ Ocen realizacji WPI. 
6/ Ocena wykorzystanych dotacji unijnych. 
7/ Podjęcie uchwał w sprawach :  
a/ zmian w budżecie gminy na rok 2007, 
b/ wprowadzenia zmiany do Uchwały budżetowej gminy Marciszów na rok 2007, 
c/ przekazania w użyczenie sołectwu Świdnik nieruchomości położonej w Świdniku  
    oznaczonej numerem 106/3 o pow.0,50 ha.  
8/ Interpelacje i zapytania radnych. 
9/ Sprawy różne. 
10/ Zamknięcie obrad. 
Pan Stefan Zawierucha Wójt Gminy zwrócił się do Rady Gminy o wprowadzenie do porządku 

obrad następujących  projektów uchwał :  

- ustalenia opłat za składowanie odpadów komunalnych na gminnym składowisku  
  odpadów w  Ciechanowicach uzasadniając jej wprowadzenie i podjęcie. 
- przyjęcie „Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie gminy,  
  Marciszów”,  informując iż została ona dostarczona radnym bez projektu Regulaminu  

  ponieważ jest on bardzo obszerny , uzasadnił też jego wprowadzenie i podjęcie uchwały. 

  Ponadto poinformował , że z treścią projektu Regulaminu będzie można zapoznać się w biurze  

  Rady Gminy. 

Pan Henryk Mazur Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Rady o wprowadzenie do 

porządku obrad sesji projekt uchwały w sprawie :  

- ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Marciszów. 
Radny Janusz Banasiewicz Przewodniczący Komisji Infrastruktury Technicznej  
Poinformował , że projekt uchwały w sprawie : ustalenia opłat za składowanie odpadów 

komunalnych na gminnym składowisku odpadów w Ciechanowicach owszem była analizowana 

ale Komisja miała otrzymać od pracownika informacje w postaci kalkulacji jak podwyżka 

będzie skutkowała  na przysłowiowego Kowalskiego. 

Wójt Gminy poinformował , że nie wie jaka będzie stawka dopiero po odbytym przetargu 

będzie ona znana. 

Radna Jadwiga Adamczyk 
Wnioskowała o nie wprowadzanie do porządku obrad zaproponowanych trzech projektów 

uchwał na dzisiejszą sesję ponieważ Komisja  Rolno-Budżetowa nie miała możliwości 

przeanalizowania tych zmian i skutków w budżecie i nic się nie stanie zdaniem radnej jak Rada 

zajmie się tymi projektami na posiedzeniach komisji w miesiącu grudniu. 

W związku z powyższą sytuacją Przewodniczący Rady Gminy zaproponował przegłosowanie 

czy Rada wprowadza lub nie do porządku obrad sesji oddzielnie każdego projektu uchwały. 

- projekt uchwały w sprawie : ustalenia opłat za składowanie odpadów komunalnych na  
  gminnym składowisku odpadów w Ciechanowcach.  
Rada w głosowaniu 1 głosem „za” wprowadzeniem , 1 głosem „wstrzymującym” , 10 głosami    
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„przeciwnymi „ nie wprowadziła projektu uchwały do porządku obrad sesji. 

- projekt uchwały w sprawie : przyjęcia „Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania  
  ścieków na terenie gminy Marciszów” .  
Rada Gminy w głosowaniu 5 głosami „za” , 7 głosami „przeciwnymi” , 0 głosów 

„wstrzymujących” nie wprowadziła projektu uchwały do porządku obrad sesji. 

- projekt uchwały w sprawie : ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Marciszów. 
Rada Gminy w głosowaniu 4 głosami  „za” , 8 głosami „przeciwnymi „ , 0 głosów 

„wstrzymujących „ nie wprowadziła projektu uchwały do porządku obrad sesji. 

Pan Adam Ryżowski Wiceprzewodniczący Rady Gminy wnioskował o nie wprowadzanie tego 

projektu uchwały do porządku obrad i przygotowanie uzasadnienia do niej na następne 

posiedzenie zgodnie ze Statutem Gminy. 

Poddany pod głosowanie porządek obrad bez wprowadzonych projektów został w głosowaniu 

przyjęty jednogłośnie. 

Ad.2. 
Przyjęcie protokołu. 
b/u 

Ad.3. 
Informacja Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy z prac między sesjami. 
Do przedstawionej informacja Przewodniczącego Rady Gminy uwag nie wniesiono i stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu. 

Informacja Wójta Gminy , który poinformował o ;  

- odbytym spotkaniu w sprawie boisk sportowych, 

- spotkaniu w Krzyżowej w sprawie współpracy samorządów, 

- spotkaniu w sprawie współpracy z Euroregionem Nysa , na następnej sesji poda szczegółowe  

   informacje,    

- spotkanie w sprawie noclegowni i ulicy Dworcowej w Marciszowie i przyjęcie w zasób  

   mienia gminy, 

- spotkanie w WZWiK w sprawie regulaminu , którego nie dostarczył radnym celowo ponieważ  
   miała to być forma nacisku na WZWiK  zamierzał  zastosować regulamin , który jest  

   rutynowy jako formę nacisku, bo gdyby został on przyjęty byłaby inna forma wyjściowa w tej  

   sprawie. Pozostawia regulamin do  przeanalizowania na komisjach. Przybliżył szczegóły  

   sprawy, 

- spotkanie z  ZG OSP z powodu wyjazdu prezesa  z Polski i sytuacja jest taka , że nie ma  

   prezesa , zapoznał ze szczegółami w grudniu odbędzie się następne spotkanie, 

Uwag nie zgłoszono. 

Ad.4. 
Analiza projektu budżetu na rok 2008. 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował , że temat ten został zaplanowany w tym celu 

ażeby radni mogli ewentualnie zasygnalizować propozycje , sprawy i prosił  o ewentualne ich 

przedstawienie. 

Ponadto poinformował, że Komisja Rewizyjna wnioskowała o zorganizowanie oddzielnego 

spotkania wszystkich komisji w sprawie analizy projektu budżetu w dniu 14 grudnia. 

Pani Krystyna Magda Skarbnik Gminy 
Przypomniała , że procedura uchwalania budżetu nie przewiduje analizy projektu budżetu w 

czasie obrad sesji , ponieważ jest analizowany na komisjach , które następnie przedstawiają  
wnioski na sesji , po czym jest uchwalany budżet. 

Radny Adam Ryżowski – Wiceprzewodniczący Rady Gminy wnioskował o odstąpienie 

omawiania punktu 4. 

Innych uwag nie zgłoszono. 
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Ad.5. 
Ocena realizacji WPI  
Przewodniczący Rady Gminy zaproponował omawianie tematu w formie kierowania pytań do 

Wójta  Gminy lub Skarbnika Gminy. 

Radny Andrzej Mitczak  
Zwrócił się w sprawie braku w WPI do 2008 roku zadnia wodociągowania Ciechanowic , które 

jest dopiero w 2010 roku dlatego wyraził obawę co do tego, że w tym czasie dokumentacja 

stanie się nieaktualna i jak zacznie się wykonywać oczyszczalnię ścieków w Marciszowie to 

zabraknie środków na wodociągowanie Ciechanowic dlatego uważa, że powinien wodociąg być 
realizowany wcześniej tym bardziej, że w WPI dokumentacja i  wodociągowanie  Marciszowa 

jest w 2008 roku i tam można szybko wykonać te zadania ,a w Ciechanowicach  czeka się już 
10 lat.Ponadto wyraził swoją obawę o stwierdzenie przez mieszkańców, że to radni podejmują 
taką decyzję o wprowadzeniu do planu takiej inwestycji , a na co Rada nie miała  wpływu 

stwierdzając , że przyjęcie tego zadania do realizacji jest  nierozsądne.    

Uważa , że o ma prawo mieć obawy i pretensje , że ciągle prace w Ciechanowicach są 
odkładane , a jest już radnym kilka kadencji w związku z czym źle się czuje z taką sytuacją. 
Pan Stefan Zawierucha Wójt Gminy  
W odpowiedzi w sprawie Ciechanowic poinformował , że przymierza się do zadnia realnie ,a 

nie fikcyjnie , a ponadto w Marciszowie chodzi o 5 budynków i jest to tylko kosmetyka  ,a w 

Ciechanowicach  o 11 kilometrów do zwodociągowania dlatego nie można tego tak 

porównywać. Ponadto nie uważa żeby umożliwienie wpięcia się do wodociągu   w XXI w było  

aż takie nierozsądne w Gminie , która na wodzie stoi i przypomniał , że już  poprzez przyjęcie 

WPI Rada wyraziła na wykonywanie tych zadań zgodę.  
Radny Adam Ryżowski  
Stwierdził, że wprowadza się inwestycje niby drobne, które  jednak kosztują Gminę dużo 

dlatego prosi,  żeby te zadania – kosmetykę jak zostały nazwane  analizować bardziej dokładnie  

bo nie zgadza się z tym , żeby 36,00 tys zł zostało wydatkowane na zadanie doprowadzenia 

wody do jednego budynku w Wieściszowicach , której kiedyś nie chcieli i zdaniem radnego 

powinni za to ponieść odpowiedzialność , bo Gminę  nie stać na robienie takich prezentów. 

Tym bardziej, że pozostali  mieszkańcy tej ulicy nie chcą tej wody , bo ją  mają. Ponadto 

zwrócił uwagę na to, że nikt się nikogo nie pytał o wprowadzenie tego zadania do WPI , a radni 

zostali postawienie przed faktem dokonanym.  

Radna Jadwiga Adamczyk 
Przypomniała ustalenia z posiedzenia Komisji Rolno Budżetowej o bliższe zapoznanie się z 

tym zadaniem czy byłaby to faktycznie tylko jedna osoba i czy pracownik Urzędu Gminy był u 

pozostałych mieszkańców tej ulicy pytając czy chcą być podłączeni do tego wodociągu. 

Radny Janusz Banasiewicz 
Uważa , że powinno się szanować sprawy  wcześniej rozstrzygane i ustalane na wspólnych 

spotkaniach , a takie były.  

Radna Czesława Olejniczak 
Jest zdania , że powinno się doprowadzić wodociąg do budynku w Ciechanowicach , ponieważ 
za jakiś czas sytuacja może ulec zmianie i będzie ona potrzebna , a zdaniem radnej nie jest to aż 
taka duża kwota.  

Pan Stefan Zawierucha Wójt Gminy  
W odpowiedzi n/t zadnia w WPI dot. wodociągowania jednego budynku w Wieściszowicach  

przypomniał , że zostało już ono zapisane  w WPI i, że podjęcie decyzji o wycofanie tego 

zadnia z WPI w formie wniosku powinno wypłynąć z  Rady. Zwrócił też uwagę na to ,że  

patrzy na cały obszar nie tylko na p.Wiśniewskich , dlatego chciał wykonać główną nitkę , 
która umożliwiłaby wpięcie się do wodociągu również państwu Wiśniewskim.   
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Prosi też porównanie wielkość wydatków na zaproponowane zadania  tj  11 km wodociągu w 

Ciechanowcach  , w Marciszowie 5 budynków oraz ciągle wypominany Świdnik przypomniał 

szczegóły , iż to poprzednia Rady zdecydowała o kolejności wykonywania tych zadań. 
Pan Tadeusz Rakoczy – sołtys  
Stwierdził brak jakichkolwiek zadań do wykonania w  Nagórniku w WPI w związku z czym 

sołtys uznał , że Nagórnik nie jest w Gminie Marciszów. 

W odpowiedzi Wójt Gminy przypomniał wykonane tam prace jak też te , które mają zostać 
wykonane. 

Ad.6. 
Ocena wykorzystania dotacji unijnych. 
Wójt Gminy zapoznał z aktualną sytuacją  w sprawie wykorzystywania dotacji unijnych 

informując o tym , że sprawy są w powijakach jednak począwszy od miesiąca czerwca 2008 ma 

być wszystko rozstrzygnięte  i zapowiedzi są optymistyczne. Tym czasem przygotowywane są 
dokumentacje ponieważ bez niej nic się nie wykona  

Henryk Mazur Przewodniczący Rady Gminy zapoznał Radę  zaproszeniem na spotkanie z 

Biskupem Legnickim w dniu 14 grudnia 2007 roku , o godz.14.00. 

W związku z tym , że nikt z radnych nie wyraził chęci wyjazdu , ustalono  datę wspólnego 

spotkania wszystkich Komisji Rady w sprawie analizy projektu budżetu gminy i radnymi 

powiatu na dzień 14.00 o godz.13.00 zgodnie z wnioskiem Kom misji Rewizyjnej. 

Ad.7. 
Podjęcie uchwał w sprawach :  
- zmian w budżecie gminy na 2007 rok. 
Pani Krystyna Magda poinformowała o ostatniej zmianie sygnalizowanej już na wszystkich 

Komisjach oprócz Komisji Rolno-Budżetowej , a dot. Zwiększenia dochodów budżetowych o 

kwotę 1.274 zł informując  jest to zwiększenie części subwencji ogólnej dla jednostek 

samorządu terytorialnego. 

Radny Adam Ryżowski  
Przypomniał o przegłosowaniu Komisji Rolno Budżetowej sprawy kupna pojazdów używanych  

które powinny  być zakupione w roku 2007 , proponując kupno jednego pojazdu osobowo-

dostawczego nowego w 2007 roku ze środków , które są  w budżecie , ponieważ można trafić 
na zły samochód z, którym może być problem , a dać sobie jeszcze czas i pojeździć obecnym 

samochodem marki polonez , a w roku 2008 zakupić nowy. Podał za dobry przykład zakupiony 

nowy ciągnik z , którym nie ma problemu, bo jest nowy i zadbany. Zwrócił się  zapytaniem czy 

propozycja Komisji została uwzględniona w zmianach w budżecie.  

Radny Janusz Banasiewicz  
Poinformował , że   ten sam problem omawiany był na posiedzeniu Komisji Infrastruktury 

Technicznej która proponuje zakupienie jednego samochodu osobowo-dostawczego ponieważ 
obecny samochód żuk jest już wyeksploatowany , albo ewentualne rozważenie kupna nowego 

samochodu na kredyt. 

Pan Stefan Zawierucha Wójt Gminy  
Odpowiadając na uwagi radnych poinformował o zgłaszaniu ogromnej ilości potrzeb 

wykonania różnych prac z terenu całej gminy chciał zrobić jak zaproponowano odnośnie 

zakupu samochodów , jednak przy  braku  koparki , przyczepy itp. i chcąc nie wynajmować 
tego sprzętu  , myślał o kupnie używanych samochodów , a coraz częściej musi się to robić 
więc jest to niemożliwe bo  nie stać Gminy na kupno nowych samochodów  , bo nie jest to 

pewne , że będzie dobrze. Ponadto nie wyobraża sobie żeby pracownicy Urzędu Gminy wozili 

polnymi drogami pracowników nowym samochodem, bo może to zostać żle odebrane.  

Sytuacja jest taka , że obecny samochód żuk będzie jeździł do końca, po czym zostanie 

sprzedany. Uważa, że powinno się kupić używany ale dobry samochód i próbować zgromadzić 
środki na ewentualny zakup koparki i innego sprzętu. 

Ponadto poinformował , że przygotowywany jest wniosek do „Pefronu” ponieważ istnieje 

możliwość uzyskania 90 tys zł na dofinansowanie do samochodu typu  bus do czego  
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potrzebnych jest 6 dzieci niepełnosprawnych w Zespole Szkół , co być może uda się w 

miesiącu czerwcu. Dlatego chciałby się jeszcze wstrzymać z kupnem nowego, i kupić używane  

ale dobre. Jednak zrobi jak Rada postanowi.  

Radny Powiatu Ryszard Zawierucha  
Zapoznał Radę z obecnymi cenami samochodów używanych. 

Radny Andrzej Mitczak 
Wnioskował żeby kupić samochód towarowo-osobowy , a inne sprzęty dokupować, bo 

oczywiście jest dużo pracy i jest on potrzebny.   

Radny Adam Ryżowski   
Uważa , że w tej sytuacji Rada nie powinna podejmować zaproponowanego projektu uchwały 

zmian w budżecie gdzie jest zaproponowane kupno 2 samochodów używanych na kwotę 55 tys. 

Radna Jadwiga Adamczyk 
Pomimo , że rozmawia się o kupnie dwóch używanych samochodów , to radna wnioskuje o to 

żeby kupić jeden samochód  towarowo-osobowy , co w następstwie przybliży zakup innych 

urządzeń , bo tylko na to nas stać.  
Henryk Mazur Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek dot. kupna 

jednego samochodu. 

Rada w głosowaniu 10 głosami „za” kupnem jednego samochodu   , 3 głosami 

„wstrzymującymi „ , 0 głosów „ przeciwnych „ opowiedziała się za kupnem jednego 

samochodu osobowego dla potrzeb Gminy. 

W związku z koniecznością dokonania zmiany projektu uchwały Przewodniczący Rady Gminy 

zaproponował 15 minut przerwy. 

Po przerwie pani Skarbnik Gminy zapoznała Radę ze zmienioną treścią projektu uchwały , 

która uległa zmianie w § 2. 

Przewodniczący Rady Gminy zapoznał z treścią projektu uchwały poddając ją pod głosowanie   

którą Rada przyjęła 9 głosami „za” , 4 głosami „wstrzymującymi „ , 0 głosów  „przeciwnych”, 

która stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

- projekt uchwały w sprawie : wprowadzenia zmiany do Uchwały budżetowej gminy    
  Marciszów na rok 2007 . 
Przewodniczący Rady Gminy zapoznał radnych z treścią projektu uchwały , która Rada 

przyjęła jednogłośnie i stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

- projekt uchwały w sprawie : przekazania w użyczenie sołectwu Świdnik nieruchomości  
   położonej w Świdniku oznaczonej numerem działki 106/3 o pow.0,50 ha. 
Przewodniczący Rady Gminy zapoznał radnych z treścią projektu uchwały , który w 

głosowaniu został przyjęty jednogłośnie i stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Ad.8. 
Interpelacje i zapytania radnych. 
Radny Andrzej Mitczak 
Wnioskował o wystąpienie do Departamentu Obszarów Wiejskich w sprawie : przyłączenia 

pozostałych miejscowości na terenie Gminy do terenów górskich. Przedstawił szczegóły. 

Radny Adam Ryżowski  
Podziękował Wójtowi Gminy oraz Zofii Wodziak kierownikowi GOPS za szybką reakcję i 
interwencję  w sprawie pana Nowaka. 

Zwrócił się z zapytaniem w sprawie ewentualnego podpisania umowy z gminą niemiecką w 

celu przyspieszenia pozyskiwania środków , 

Ponieważ ze środków masowego przekazu dowiedział się o powierzeniu  prywatyzacji Ośrodka 

Zdrowia obecnej pani dyrektor zwrócił się z zapytaniem , czy  pracownicy obecnie zatrudnieni 

będą mieli możliwość wykupienia udziałów jak  będzie prywatyzacja i na jakich zasadach, 

Radny Władysław Wróblewski 
Zwrócił się do radnych Powiatu wyrażając zadowolenie z wykonanych prac na drodze, które 

wcześniej zgłaszał,  jednak zasygnalizował wyciek wody z korytka na ulicę w Nadgórniku , co  
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może doprowadzić do nieszczęścia,  ponadto od strony Nadgórnika i Pastewnika zostały 

poprzecinane rowy udrażniające , co powoduje wyciekanie wody na ulicę. 
Zaproponował aby Urząd zwrócił się do DKD o dokonanie zabezpieczenia  rowów z tych 

samych powodów o jakim wspominał odnośnie Nadgórnika. 

Radny Janusz Banasiewicz  
Zwrócił się  wsparcie przepustu na wysokości kolonii „Orlina”w Ciechanowicach ,gdzie zimą 
autobus szkolny nie może dokonać zakrętu z powodu za wąskiego przepustu  , chodzi o 

dołożenie dwóch kręgów  , co ułatwi wykonanie zakrętu. 

Radna Czesława Olejniczak  
Zwróciła się ponownie w sprawie nie zakończonych prac na poboczach przy drodze 

powiatowej w Sędzisławiu , załamanego  przepust oraz w miejscu , gdzie wsiadają  dzieci  do 

autobusu szkolnego  jest woda – ciągle.  

Radna Jadwiga Adamczyk 
Zwróciła się ponownie do radnych Powiatu o spowodowanie załatania dziur na drodze 

powiatowej do Wieściszowic w okolicach  Zegara i posesji pana Melera. 

Zaproponowała też żeby przy okazji naprawy drogi powiatowej do Raszowa przy oberwanej 

drodze  koło posesji p.Popardowskiego zabezpieczyć to miejsce poręczą. 
Radny Tadeusz Borowy  
Poinformował o niebezpiecznej  wyrwie  na drodze powiatowej w Sędzisławiu na łuku przed 

wiaduktem. 

Sołtys  Kazimierz Nowakowski – Pastewnik  
Zwrócił się w sprawie zakończenia zatoczki na przystanku PKP w Pastewniku. 

Pan Stefan Zawierucha Wójt Gminy  
Udzielił odpowiedzi na zgłoszone zapytania i sprawy  radnych. 

Uczestniczący w obradach sesji mecenas Robert Greb wyjaśnił szczegóły sprawy prywatyzacji 

SPZOZ. 

Szczegółów w sprawie wniosku radnego A.Mitczaka udzieliła również pani Maria Bych 

kierownik Referatu Rolnictwa Urzędu Gminy informując o wysłanym wniosku w  sprawie 

przyłączenia pozostałych wsi naszej Gminy do terenów górskich. 

Ad.9. 
Sprawy różne. 
Przewodniczący Rady w imieniu Samorządu Uczniowskiego zaprosił do udziału w rodzinnych 

Andrzejkach, które odbędą się w ZSZ w Marciszowie.  

Pan Ryszard Zawierucha radny Powiatu 
Poinformował radnych , iż jest przygotowywany w Powiecie wykaz prac wykonanych w 

poszczególnych wsiach przez Powiat zapoznał tez z aktualna sytuacją finansową Powiatu. 

Pan Stefan Zawierucha Wójt Gminy odniósł się do artykułu w sprawie wykonania niezbędnych 

na terenie naszej Gminy prac informując, że zamierza zorganizować spotkanie z Powiatem i 

radnymi. 

Radna Jadwiga Adamczyk  
Zwróciła się w sprawie braku odpowiedzi na pismo pani Natalii Bienias zam.w 

Wieściszowicach w sprawie remontu mieszkania skierowanego do Urzędu Gminy.  

Sprawa zostanie wyjaśniona. 

Na wniosek Komisji Rewizyjnej ustalono termin spotkania w dniu 14 grudnia 2007 roku o 

godz.13.00 , wszystkich Komisji Rady Gminy , sołtysów w celu dokonania analizy projektu 

budżetu na 2008 rok oraz Starosty Powiatu i radnych Powiatu na , którym zostaną też 
przedstawione prace wykonane przez Powiat na terenie naszej Gminy. 

Ad.10. 
Zamknięcie obrad sesji. 
W związku z  wyczerpaniem porządku Przewodniczący Rady Gminy dokonał zamknięcia 

obrad sesji.   

Protokołowała                                                                  Przewodniczący Rady Gminy  

 Grażyna Dudczyk                                                                                   Henryk Mazur 

 


